
Äntligen är våren här och Sverigedemokraterna i 
Region Skåne vill önska er en Glad valborg!
April månad inleddes med att våra regionråd krävde Vårdförbundet 
Skånes ordförandes avgång. Se länk till debattartikeln i Sydsvenskan 
nedan. Kort därefter tjänstgjorde vår gruppledare Niclas Nilsson som 
ordförande i Skånes Effektkommission. 

April har dessutom bjudit på en del intressanta studiebesök. Regionråden 
åkte till Göteborg i Västra Götalands regionen (VGR) för att besöka lager- 
och logistikbolaget Onemed som lagerhåller och distribuerar mycket 
av vårdens förbrukningsmaterial. Där träffade de även kollegan Håkan 
Lösnitz som är oppositionsråd i VGR. 

Niclas Nilsson och Marlen Ottesen har också besökt Kommunförbundet 
för svenskt ambulansflyg. En mycket imponerande verksamhet som 
bidrar till många räddade liv. Han har även suttit i överläggningar med 
infrastrukturministern Andreas Carlsson (KD) och varit medarrangör på 
Kraftsamling Skåne dit alla skånska kommuners toppolitiker var inbjudna. 

Forts. på nästa sida.
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Från vänster: Håkan Lösnitz regionråd VGR, regionråd Marlen Ottesen, regionråd och 
gruppledare Niclas Nilsson och regionråd Paul Svensson på besöket hos Onemed i 
Göteborg.

Ett av ambulansflygen som tillhör Kommunförbundet för svenskt ambulansflyg.

Regionråd och 1:e vice ordförande i 
regionala utvecklingsnämnden Niclas 
Nilsson på arrangemanget Kraftsam-
ling Skåne med resten av nämndens 
presidium.



Bredvid gång på Ystads lasarett
Regionråd Paul Svensson, 1:e vice ordförande i Fastighets- och 
servicenämnden var i april inbjuden av Kommunal att gå bredvid deras 
medarbetare på Ystads lasarett. Dagen började med ett besök på 
avdelning 1 hos servicemedarbetarna som arbetar med lokalvård där 
de förklarade sina arbetsuppgifter. Väldigt drivna människor som helt 
enkelt älskade sitt arbete. Synpunkter som framfördes var att vissa 
servicemedarbetare varken kan förstå eller prata svenska. Det kan 
innebära en patientsäkerhetsrisk då god kommunikation uteblir. 

På eftermiddagen var det dags att följa en Husvärds arbetsdag. 
Arbetsuppgifterna bestod i allt från läkemedelsutdelning och 
vätskeutdelning till vårdavdelningarna samt att ha hand om uppackning 
och återlämning av textilier. Det finns problem med att personal så kallat 
”bunkrar” kläder i sina klädskåp. Det får till följd att kläderna inte räcker 
till åt alla. Vidare är det också så att personalen som kanske har tagit fel 
kläder inte lägger kläderna rätt, utan kastar dem på golvet. Detta orsakar 
resursslöseri, då kläder som är nytvättade blir ”smutsiga” direkt.

En sammanfattning av dagen blir med orden: Engagerade medarbetare, 
yrkesstolthet, flit och arbetsmoral.

Det finns en del som vi politiker i berörd nämnd måste ta tag i, bland 
annat att personalen skall behärska det svenska språket i både tal och 
skrift. Vidare bör också organisationen kring arbetskläder ses över då det 
inte verkar fungera optimalt. 

Regionråd och 1:e vice ordfö-
rande i Fastighets- och ser-
vicenämnden Paul Svensson 
på bredvid gång på Ystads 
lasarett.
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Verksamhetsbesök på Unilabs i Malmö

Våra representanter i Hälso- och sjukvårdsnämnden besökte Unilabs 
mammografimottagning på Skånes universitetssjukhus i Malmö. 
Unilabs arbetar med laboratoriemedicinska analyser och bild- och 
funktionsdiagnostik som har en avgörande betydelse vid diagnostik, 
uppföljning och behandling av patienter. 

 

Verksamhetsbesök på Familjecentralen Högaborg i 
Helsingborg
I samband med april månads förmöte besökte våra representanter 
i Primärvårdsnämnden Helsingborgs barnavårdscentral och 
barnmorskemottagning på söder i Helsingborg. Vi fick även en 
rundvisning på deras BVC-filial som ligger på familjecentralen Högaborg. 
Verksamheten arbetar på uppdrag av region Skåne med drivs av en 
privat vårdgivare som även har filial i Viken. Vi hade möjlighet att ställa 
frågor och diskutera utmaningar och framgångsfaktorer för verksamheten 
tillsammans med medarbetarna. Vi tar med oss värdefulla medskick att 
arbeta vidare med framöver.

Från vänster: Ersättare Steen Salling, ledamot Camilla Wifralius, Regionråd och 1:e vice 
ordförande Marlen Ottesen och ledamot Jacqueline Maly. Foto: Amanda Johnsson
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Från vänster: Ledamot Sebastian Nilsson, ledamot och gruppledare Jacqueline Maly, er-
sättare Kari Tydesten, ersättare Helena Lindblom Ohlson och ersättare Charlotta Nilsson.

Verksamhetsbesök på nya vårdbyggnaden på Skånes 
universitetssjukhus i Malmö Byggnad 35
På sammanträdet med Fastighets- och servicenämnden den 12 april så 
hade nämnden förmånen att besöka den nya vårdbyggnaden som region 
Skåne har uppfört på SUS Malmö. Högteknologiska vårdavdelningar är 
ett krav för att möta upp framtidens hälsosystem. De första patienterna 
beräknas flytta in i början av maj 2024. Genom denna byggnad så tar vi 
ett stort steg till en bättre vård för alla inom regionen. 

Från vänster: Ersättare Alexander Johnsson, ledamot Ola Johansson, ersättare Thony 
Blomgren, ledamot och 1:e vice ordförande Paul Svensson och politisk sekreterare för 
SD Patrik Ohlsson.



Artiklar i urval: 
Debattartikeln där våra regionråd Niclas Nilsson, Marlen Ottesen och Paul 
Svensson ifrågasätter varför Vårdförbundet ordförande i Skåne inte vill 
samtala med Sverigedemokraterna i Region Skåne.

https://www.sydsvenskan.se/2024-04-01/det-ar-hapnadsvackande-
att-vardforbundet-inte-vill-prata-med-oss/?fbclid=IwAR35NYIR_
V0BAVWsymhx2YMOEtMrfvK-ipYN_kXZxpg2lIyIbcf1rp-5hTM_aem_AU
HX0Ck22NleczM19kNcmk921hc8bCbcSZjKOPkJqixq4jgyp-
zVxlChPims7EQGiG4VF9KW8EW7mKe5-x1tB9mX

Insändare från regionråd Paul Svensson, svar på socialdemokratiske Kaj 
Jönsson: Så här jobbar jag för Ystadsborna och lasarettets bästa

https://etidning.ystadsallehanda.se/p/ystads-allehanda/2024-04-24/a/
paul-svensson-sa-har-jobbar-jag-for-ystadsborna-och-lasarettets-
basta/721/1451535/51511143

Debattartikeln från sverigedemokraternas 1:e vice ordförande i Skånes 
universitetssjukhus sjukhusstyrelse Jacqueline Maly och styrande 
Treklövern i Region Skåne, om sjukhusets budget och omställningen till 
framtidens sjukvård

https://www.skd.se/2024-03-28/fler-anstallda-ger-
inte-alltid-battre-vard/?fbclid=IwAR0vMeB2rdUmuDG_
BYMQmvLBrnMVBCUMC66DXtXNmHk3T6Op90GfOsCUis8_aem_
AUFjXCOiMZ_-qu0kRDI-5CNQdLGtLRlgr45CVneed7plPTR7BynW3ljVN4kl
vZlXSuy5ZML4wX5XkPoYf-Zi9Noz


